
moiwww.imog.be

Imog persberichten
januari - februari 2020



Bron : Het Laatste Nieuws online - 21 januari 2020 Bron : Het Laatste Nieuws - 3 februari 2020

Bron : Krant van West-Vlaanderen - 7 februari 2020

(KM10/9)

I 10
VRIJDAG 7 FEBRUARI 2020

Vanaf september sluiten de Kortrijkse rey-

clageparken in de Maandagweg en de Karel

de Goedelaan. In de plaats zullen Kortrijk-

zanen terecht kunnen op de site Imog in

Harelbeke, terwijl het Heulse park 20 pro-

cent groter wordt. Dat laatste zien buurtbe-

woners niet zitten. Zo heeft buurtbewoner

Vincent Cannaert van de beenhouwerij uit

de Zeger van Heulestraat na inzage van de

plannen al een bezwaarschrift ingediend

bij de stadsdiensten. “Er staan zaken in het

dossier die niet zomaar kunnen”, zegt hij.

“De uitbreidingszone van het recyclage-

park valt onder BPA nr. 88 Stijn Streuvels-

laan Oost en is bekend als zone voor wo-

nen, menging halfopen en open bebou-

wing. Dit is een woonzone gelegen aan de

Antoon Van Liedekerkeweg en de Lage

Dreef, aansluitend op het BPA nr. 66 waar

het huidige recyclagepark zich bevindt. Dat

zou plots een andere functie krijgen en dat

kan niet in een handomdraai.”

De buurtbewoners vragen zich af of er geen

wijziging van het RUP (ruimtelijk uitvoe-

ringsplan, red.) nodig is. “Men houdt geen

rekening met de lawaaihinder van een re-

cyclagepark”, vervolgt slager Vincent Can-

naert. “Het lawaai van het storten van afval

en het verplaatsen van containers is nu al

storend. Het kappen van de bomen en het

plaatsen van de containers tot bijna tegen

de scheidingslijn zal het lawaai nog verster-

ken.”

Enkele bewoners van de Zeger van Heule-

straat vinden ook dat hun privacy in het

gedrang komt door de mogelijke inkijk

vanuit het recyclagepark. Het huidige

groenscherm zou verdwijnen en wie bij een

container boven op de trap staat, zal over

de garages en de garageweg kunnen kijken

naar de tuinen en terrassen... Er is volgens

hen ook geen rekening gehouden met de

watertoets. “Het hele perceel wordt ver-

hard en de regenval zal de Lage Dreef extra

belasten, aangezien het water geloosd

wordt in de sloot. Nu al overstroomt de

weide van de Heerlijkheid langs de Lage

Dreef, inclusief de rijweg”, aldus nog Vin-

cent Cannaert. “Een recyclagepark van die

grootte hoort gewoon niet thuis in een

woongebied.”

PIEKMOMENTEN

Ook Yves Marlier, syndicus van de garage-

weg Lage Dreef, is aangesproken door om-

wonenden die hun bezorgdheid uitten, on-

der meer over de mobiliteit: “De huidige

verkeerssituatie is op piekmomenten in de

Lage Dreef al problematisch. Door uitbrei-

ding van het recyclagepark en het aantal

bezoekers zal dit erger worden. Dit be-

moeilijkt de in- en uitrit van een 20-tal ga-

U I T B R E I D I N G H E U L S R E C Y C L A G E P A R K D O O R N I N H E T O O G V A N B U U R T B E W O N E R S

“De verkeersveiligheid komt in 
KORTRIJK/HEULE Buurtbewoners en veel andere Heulenaars in en

buiten het centrum zijn bezorgd over de uitbreiding van het recy-

clagepark aan de Lage Dreef. Volgens het bestaande BPA zou de

geplande vergroting daar zelfs niet kunnen. Een gedeelte is inge-

kleurd als woonzone en niet als gebied voor een recyclagepark.

Daarnaast maken buurtbewoners bezwaren over lawaaihinder, ver-

keersinfarcten en inkijk. Er is intussen een bezwaarschrift ingediend.

_________

“Een recyclagepark
van die grootte
hoort niet thuis in
een woongebied”
VINCENT CANNAERT

_________

KORTRIJK Een 44-jarige man uit Kortrijk

riskeert samen met zijn twee Antwerpse

leveranciers celstraffen tot 37 maanden

voor de verkoop van kilo’s speed en can-

nabis. De openbare aanklager vroeg de

rechter in Kortrijk zo’n 425.000 euro drugs-

geld verbeurd te verklaren.

Op 5 mei 2019 kon Radovan V. (44) in zijn

verblijfplaats in de Recolettenstraat in Kort-

rijk samen met leveranciers Pierre P. (54) uit

Antwerpen en Johan V.D. (44) uit Mortsel

opgepakt worden. Er was net 1,5 kilogram

drugs geleverd. P. gaf toe dat hij al negen

keer in opdracht van Johan V.D. naar Kort-

rijk was gereden om drugs te leveren.

Johan V.D. bleef ontkennen dat hij als

opdrachtgever fungeerde.

Hij vroeg de rechter enkel de periode van

9 maanden die hij al in voorhechtenis zit als

effectieve celstraf uit te spreken. Volgens

zijn advocaat is er geen 72 kilogram speed

verkocht en ligt de opbrengst dus een pak

lager dan de 326.000 euro die het open-

baar ministerie berekende. Pierre P. kwam

na 4,5 maanden al vrij en vroeg hetzelfde

te doen. Johan V.D. zit ook nog altijd in de

cel maar bleef ontkennen. Niet hij maar

Pierre P. is volgens hem de grote leveran-

cier. Vonnis op 18 februari. (LSi)

Lees meer op KW.be

KORT

Speed- en cannabisverkoper staat 
samen met leveranciers terecht

KORTRIJK Een witte SUV met Franse num-

merplaat reed rond 10 uur op de E17 in de

richting van de Franse grens. Ter hoogte

van de wisselaar met de E403 liep het

grondig mis. Om een nog onbekende re-

den week de bestuurder, een veertiger,

van zijn rijvak af en

reed hij op de barriè-

res die de E17 van de

wisselaar scheiden.

De schade is aanzien-

lijk, maar de chauffeur

kwam er met lichte

verwondingen van af. 

Lees meer op KW.be

Veel schade bij
ongeval langs E17

DOOR CARLO HERPOEL
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KORTRIJK Op 10 oktober 2019 voerden de

politiezone Vlas en de cel Namaak van de

FOD Economie een controleactie uit bij een

winkel in het centrum van Kortrijk. De win-

kel werd toen verzegeld omdat er namaak-

artikelen aangetroffen werden. Op woens-

dag 29 januari kwamen politie en inspectie

opnieuw ter plaatse om alle in beslag geno-

men namaakartikelen te inventariseren en

op te laden. In totaal werden 4.000 stuks

namaak geteld. Het gaat deels over hand-

tassen, broekriemen, gsm-accessoires...

maar in hoofdzaak over herenhemden. De

uitbater was niet aan zijn proefstuk toe. Zijn

winkel is weer vrijgegeven.

4.000 stuks namaak
in beslag genomen

Heulenaar en oppositieraadslid Matti Van-

demaele (Groen) zit met heel wat vragen.

“De weg naar het recyclagepark in Heule

via de R8 is een utopische gedachte. Men

gaat, indien men de Ring neemt – wat ik

durf te betwijfelen – de afrit Heule nemen.

Dan moet het verkeer door het centrum.

Het is er nu al aanschuiven op piekmomen-

ten. Wat als er 20 procent meer verkeer

door het centrum rijdt?” vraagt het Groen-

raadslid zich af. “Geen recyclagepark meer

in Kortrijk is een verkeerde beslissing. Er

zijn plaatsen genoeg om er een op te trek-

ken, zoals bijvoorbeeld op de site-Van

Marcke, die men nog moet ontwikkelen.

Daar is plaats genoeg en het ligt op amper

500 meter van het huidige park in de Graaf

Karel de Goedelaan. Goed voor de Kortrijk-

zanen en daar is de verkeershinder nihil.”

Het oppositieraadslid vindt het te gek dat

het stadsbestuur eerst beslissingen neemt

en pas daarna de buren informeert: “Het

huidige bestuur is voor inspraak van de

bevolking, maar in dit geval is die nog maar

eens zoek. Iedereen staat hier voor voldon-

gen feiten.”

Schepen van Afvalbeleid Ruth Vandenber-

ghe (Team Burgemeester) is eerder karig in

haar reactie. Toch wil zij enkele nuances

aanbrengen. “We werken nu intergemeen-

telijk. We hebben gekozen voor een effi-

ciënte aanpak en werken samen met Imog

Harelbeke. Daardoor kunnen Kortrijkzanen

gebruikmaken van recyclageparken in

andere gemeenten. Zo kan men straks naar

Harelbeke gaan. Men moet niet per se naar

Heule uitwijken. De Kortrijkse stadsrecycla-

geparken Maandagweg en Graaf Karel de

Goedelaan zijn slecht gelegen.” Of het

recyclagepark in Heule al dan niet wettelijk

mag uitbreiden en over mobiliteit en ande-

re problemen wenst de schepen zich niet

uit te laten. “Dat is voor mij te technisch. De

bevoegde diensten zullen dit toelichten op

het infomoment van 13 februari.”

“Verkeerd om in Kortrijk geen recyclagepark te hebben”

Vincent Cannaert op het terrein waar het huidige
recyclagepark voorzien wordt: hiervoor moeten
alle bomen en struiken verdwijnen. (foto NOM)
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SCHELLE/

HEMIKSEM
Gemeenten denken
na over gezamenlijk
recyclagepark
De gemeentebesturen van Schel-
le en Hemiksem denken erover
na om op termijn een interge-
meentelijk containerpark op te
richten. Alleen lijkt geen enkele
locatie in beide gemeenten daar-
voor geschikt.

De oprichting van een interge-
meentelijk containerpark staat in
het beleidsplan van het gemeente-
bestuur van Schelle. «We zijn ervan
overtuigd dat zo’n intergemeente-
lijk containerpark heel wat voorde-
len zal opleveren», zegt burge-
meester Rob Mennes (CD&V). «Al-
leen al qua kostenbesparing valt er
hier enorme winst te behalen. Wij
zijn alvast vragende partij en heb-
ben hierover al een paar keer met
het bestuur van Hemiksem over-
legd. Alleen is de zoektocht naar
een geschikte locatie nog volop lo-
pende.» Hemiksems burgemeester
Luc Bouckaert (CD&V) geeft toe
dat er al geruime tijd over de piste
wordt nagedacht. «Alleen brengt
zo’n containerpark veel verkeer
met zich mee en hebben we nood
aan een goede locatie om dat in te
plannen. In Hemiksem hebben we
volgens mij zo’n locatie niet. Het
idee van een intergemeentelijke
containerpark moet zeker bestu-
deerd worden, maar concreet zijn
de plannen dus nog niet. Ik denk
niet dat het er deze legislatuur van
zal komen.» (BCOR)

KONTICH
Inwoners mogen
vertellen hoe zij
graag willen wonen
De gemeente Kontich heeft de onli-
ne woontest ‘Thuis in de toekomst’
gelanceerd. Daarin krijgen inwo-
ners de kans om mee te geven hoe
zij graag willen wonen.
Een parkeerplaats voor je deur of
wonen in het groen? Een grote pri-
vétuin of een gemeenschappelijke
tuin samen met je buren? Het zijn
maar enkele van de thema’s waar
je over moet nadenken in de online
woontest ‘Thuis in de toekomst’,
die de Vlaamse overheid en de ge-
meente Kontich hebben gelan-
ceerd. «Als lokaal bestuur moedi-
gen we onze inwoners aan om ons
via de test informatie te geven over
hoe zij graag willen wonen: wat
vinden ze belangrijk en wat niet?»,
zegt schepen van Welzijn Cindy
Vanbaeden (N-VA). «Met de infor-
matie uit de test kunnen wij samen
met de burgers plannen maken
voor de toekomst.» Wie interesse
heeft, kan de test invullen op
www.thuisindetoekomst.be. De
test duurt een tiental minuten en je
krijgt 15 vragen voorgeschoteld.
Wie geen computer heeft, kan ge-
bruikmaken van het internet in de
gemeentelijke bibliotheek. (BCOR)

AARTSELAAR
Dichter Maarten
Inghels te gast 
in bibliotheek
Dichter Maarten Inghels is op don-
derdag 6 februari te gast in de ge-
meentelijke bibliotheek. Hij gaat er
in gesprek met Bart De bruyn.
Maarten Inghels heeft met zijn po-
ëziewerk al heel wat mensen be-
roerd. Eind 2008 debuteerde de
toen 20-jarige Inghels met zijn bun-
del Tumult, zijn dichtbundel ‘Nieu-
we Rituelen’ werd genomineerd
voor de Herman de Coninckprijs
2016 en van 2016 tot 2018 was hij
de officiële stadsdichter van Ant-
werpen. Hij is ook de oprichter van
‘De eenzame uitvaart’, een literair
en sociaal project waarbij dichters
voor eenzaam gestorvenen een ge-
dicht schrijven en dit op de uitvaart
voordragen.
De gespreksavond vindt plaats om
20.15 uur in de gemeentelijke bibli-
otheek en de toegang bedraagt 8
euro. Wie zijn plaats wil reserveren,
kan dat doen op deze site. (BCOR)

Boom is geselecteerd om deel
te nemen aan het project ‘Ver-
keersveilige gemeente’ van de
provincie Antwerpen. Daar-
mee wordt de gemeente bege-
leid bij het verhogen van de
verkeersveiligheid.

Het gemeentebestuur had zich
midden vorig jaar al kandidaat
gesteld om deel te nemen aan
het project. Nu kwam de be-
vestiging dat Boom is geselec-
teerd en vanaf 2022 het bege-
leidingstraject zal volgen. Dit
zal gebeuren in samenwerking

met de organisatie Ouders van
Verongelukte Kinderen (OVK)
en de Vlaamse Stichting Ver-
keerskunde (VSV).
«Het doel van dit project is de
verkeersveiligheid verhogen
en streven naar nul doden in en
door het verkeer», zegt schepen
van Mobiliteit Abdel El-Hajout-
ti (CD&V). «Gemeenten die
deelnemen, genieten van een
intensieve begeleiding in ver-
schillende fases om te komen
tot een hogere verkeersveilig-
heid. Daarbij horen onder meer
een diepgaande en integrale
analyse van het gemeentelijke
beleid qua verkeersveiligheid

en de opmaak van een actie-
plan met concrete verbeter-
punten en nieuwe initiatie-
ven.»
Het traject start pas over twee
jaar, maar dat betekent volgens
de schepen niet dat hij zo lang
blijft stilzitten. Integendeel.
«We hebben de voorbije maan-
den al heel wat initiatieven ge-
nomen om onze gemeente vei-
liger te maken. Denk bijvoor-
beeld maar aan de drie school-
straten die we hebben uitge-
rold. In afwachting van de start
van het begeleidingstraject
blijven we onze inspanningen
gewoon voortzetten.» (BCOR)

BOOM

Er werden de voorbije maanden al enkele 
schoolstraten uitgerold. Foto Benoit De Freine

Gemeente krijgt extra hulp om verkeersveiligheid te verbeteren

ZANDHOVEN

Minister weigert vergunning 
voor omstreden kalverstal De gemeente heeft de ver-

nieuwde Kleistraat offici-
eel ingehuldigd. Dat ge-
beurde met een receptie
in het gezelschap van een
tachtigtal buurtbewoners.
De Kleistraat heeft het
voorbije anderhalf jaar
een flinke make-over ge-
kregen. Er werd onder
meer een nieuw geschei-
den rioleringsstelsel aan-
gelegd dat wateroverlast
bij hevige regenbuien
moet vermijden en de wa-
terkwaliteit in de waterlo-
pen verbeteren. Daar-
naast werd de weginfra-
structuur heringericht en veiliger ge-
maakt voor zwakke weggebruikers.
«Daar waar de mensen oversteken, heb-
ben we een wegversmalling laten aan-
brengen», legt schepen van Openbare
Werken Bart Lambrecht (N-VA) uit. «Er
werden ook enkele asverschuivingen
gecreëerd, zodat chauffeurs zich aan de

maximale snelheid van 50 kilometer
per uur houden. De totale kostprijs van
het project bedroeg zo’n zes miljoen
euro. Maar een groot deel werd betaald
door Pidpa en we hebben kunnen reke-
nen op subsidies. Het gemeentelijk aan-
deel bleef daarvoor beperkt tot zo’n 1,3
miljoen euro.» (BCOR)

AARTSELAAR

Kurt s’Jongers, Bart Lambrecht, Sophie De Wit
en Wim Van Reusel openen de Kleistraat. Foto RV

Vernieuwde Kleistraat
officieel geopend

Eilandje, en Zoen is het restaurant van
Lars Block, voorheen Le Zoute Zoen.
«Antwerpen Proeft wil een platform
zijn om jong talent te ondersteunen, om
jonge chefs de kans te geven zich be-
kend te maken aan het grote publiek»,
aldus Claudia Engelen. 

‘Leading ladies’
Ambassadeur van Antwerpen Proeft
2020 is Nick Bril, tweesterrenchef van
The Jane, en ‘leading ladies’ zijn IJs-
lands-Antwerpse tv-kok Dagny Ros en
Iraans-Antwerpse topsommelier Sepi-
deh Sedaghatnia van restaurant-wijn-
bar Divin by Sepi. Voor Dagny Ros is het

de tweede keer dat ze meedoet aan Ant-
werpen Proeft. Ze zal gerechtjes uit de
‘nordic’-keuken serveren, maar haar in-
spiratie komt van haar reizen over de
hele wereld.  
«Mijn doel is hetzelfde als vorig jaar:
simpele gerechten, maar boordevol
smaken en met een wauw-effect. Niet
te veel toefjes en schuimpjes, gewoon
lekkere smaken. Het zal iets met zalm
en bloemkool worden, maar verder kan
ik nog niets verklappen!»
Voor Sepideh is het al de vijfde keer dat
ze op Antwerpen Proeft staat. «Wij blij-
ven bij ons vertrouwde concept: wijn en
kaviaar. Ik zie mezelf als sommelier eer-

der als een ondersteunende persoon
voor de andere chefs die aanwezig zijn,
dus serveren wij geen hapjes. Het leuke
aan Antwerpen Proeft is dat mensen die
niet elke dag op restaurant gaan, toch
voor een betaalbare prijs heel wat top-
gerechten kunnen proeven.»
De volledige lijst van de 15 eerste res-
taurants: Black Smoke met Duvel, Blend
32 Kitchen & Bar, Chez Manu, Cremerie
Germaine, Dagny Ros, DelReY, Divin by
Sepi, Fiskebar/Fiskeskur, Gå Nord, Jörd
Homecooking & Catering, Little Beirut,
Nathan, Yam Thai, Zaowang en Zoen. De
online ticketverkoop start op maandag
10 februari via www.proeft.be.

ANTWERPEN PROEFT STELT EERSTE 15 VAN 35 RESTAURANTS VOOR

«Wij gaan voor een wauw-effect»

Claudia Engelen, organisator van Ant-
werpen Proeft, stelde gisteren de eerste
restaurants en speciaalzaken voor die
zullen deelnemen aan de 14de editie
van het culinaire festival. Tussen de eer-
ste 15 namen (van de 35) zijn weer heel
wat restaurants die je in grote restau-
rantgidsen als Michelin en Gault&Mil-
lau terugvindt, zoals Nathan, Fiskebar,
Black Smoke, Zaowang (dat al 12 edities
meedraait) of Yam Thai van acteur Je-
roen Van Dyck. Ook de drie eerste
nieuwkomers zijn bekend, namelijk
Chez Manu, Little Beirut en Zoen. Chez
Manu is een gastronomische food-
truck/chef-aan-huis/cateraar uit Ham
in Limburg. Little Beirut serveert dan
weer authentiek Libanees eten op het

Antwerpen Proeft heeft
gisteren de eerste 15
restaurants voorge-
steld, waaronder drie
 interessante nieuw -
komers. De 14de editie
van het jaarlijkse culi-
naire festival vindt
plaats aan de Antwerpse
Waag natie van 1 tot en
met 3 mei. ‘Leading la-
dies’ van Antwerpen
Proeft zijn tv-kok Dagny
Ros en topsommelier
Sepideh Sedaghatnia. 

ANNELIN MARIEN

ANTWERPEN

‘Leading ladies’ Sepideh Sedaghatnia en Dagny Ros met organisatrice Claudia Engelen. Foto Klaas De Scheirder

Vlaams minister van Omgeving
 Zuhal Demir (N-VA) heeft geen ver-
gunning toegekend aan de geplande
kalverstal in Pulle. Landbouwbedrijf
lv KVH Jacobs vroeg in 2018 een ver-
gunning aan voor de bouw van een
stal voor 834 dieren in de Fatima-
laan, maar dat zagen veel omwonen-
den niet zitten.

Eind 2018 raakte bekend dat KVH Ja-
cobs uit Broechem een omgevings-
vergunning had aangevraagd voor sz
bouw van een kalverstal met inpan-
dige woning in de Fatimalaan in Pul-
le. De gemeente Zandhoven advi-
seerde negatief, maar de provincie
keurde de bouw van de stal toch ge-
deeltelijk goed, tot onvrede van de
omwonenden. Zij hadden namelijk
44 bezwaarschriften ingediend te-
gen de stal, na een informatieavond
in de kantine van KFC Pulle. De om-
wonenden vreesden voor geurhin-

der, het verlies van het open land-
schap en waardeverlies van hun wo-
ningen. Maar ook KVH Jacobs was
niet tevreden, want de stal mocht
dan wel gebouwd worden, maar de
bouw van zijn inpandige woning
werd geweigerd.
Gisteren raakte bekend dat de kal-
verstal en de inpandige woning ook
in beroep geen vergunning
krijgen.  N-VA-gemeenteraadslid
Tom Van Bergen licht de motivering
van de minister toe: «Enerzijds is het
aspect geurhinder in het dossier on-
voldoende onderzocht. Anderzijds
wordt ook negatief advies gegeven
voor de bouw van de inpandige be-
drijfswoning. Aangezien de aanvraag
voor de woning één en ondeelbaar is
met de aanvraag voor de kalverstal —
het ene kan met andere woorden niet
losgekoppeld worden van het andere
— krijgt het volledige dossier geen
groen licht.» (AMK)
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Organisatoren van evenemen-
ten – van schoolfeesten tot grote
festivals – zijn vanaf 2020 ver-
plicht om herbruikbare bekers
te gebruiken. De stad steunt or-
ganisatoren op dat vlak. Zij kun-
nen nu herbruikbare bekers le-
nen via het evenementenloket.
De stad heeft zo’n 25.000 bekers.

Wie minder dan 5.000 bekers no-
dig heeft, betaalt via het evene-
mentenloket enkel een vergoe-
ding voor professionele schoon-
maak door maatwerkbedrijf De
Waak. Die bedraagt 0,075 euro
per beker. De firma Remmerie le-
vert de bekers en haalt die ook
op. Wie meer dan 5.000 bekers
nodig heeft, tekent op het raam-
contract van de stad in, door een
bestelling bij Cup Concept Belgi-
um te plaatsen.
Op het event moét een waarborg
per beker gevraagd worden. Bij
verlies of beschadiging betaal je
als organisator 1 euro voor een
beker, 10 euro voor een deksel en
30 euro voor een bak. «Het eve-
nementenloket adviseerde vorig

jaar 1.475 grote en kleine evene-
menten», zegt schepen van Eve-
nementen Kelly Detavernier (N-
VA). «We zijn zeer tevreden dat
we nu ook kunnen helpen bij het
duurzaam organiseren.» Ook
schepen van Klimaat Bert Herre-

wyn (sp.a) is in zijn nopjes: «We
vermijden dankzij deze steun
een gigantische berg wegwerp
plastic bekers. En onze CO2-uit-
stoot daalt door minder afval-
transport en -verbranding.» (LPS)

KORTRIJK

Schepenen Bert Herrewyn (sp.a) en Kelly Detavernier (N-VA),
met de herbruikbare bekers. Foto stad Kortrijk

Herbruikbare bekers verplicht vanaf 2020, evenementenloket leent uit

Er staan nu aan alle buurtbibliotheken inleverbussen, zoals (op de foto) in Heule. 
Foto Henk Deleu

KORTRIJK
Alle buurtbibliotheken hebben nu inleverbus: 
«Ideaal voor wie niet tijdens de openingsuren kan komen»
Elke buurtbib in Groot-Kortrijk heeft nu een in-
leverbus. Je kan er ontleende materialen buiten
de openingsuren deponeren. De vraag naar in-
leverbussen bleek uit een recent onderzoek bij
gebruikers, omdat niet iedereen tijdens de ope-
ningsuren kan komen. Dat probleem is nu opge-
lost.
Bibliotheekmedewerkers maken de inleverbus-
sen elke werkdag leeg. Ze verwerken en contro-
leren de materialen manueel. Eenmaal ver-
werkt, verdwijnen de ontleende materialen van
de kaart van de gebruiker. Let wel op: wie pas op
zaterdagavond een boek in een bus deponeert,
moet er rekening mee houden dat dit pas op

maandag of dinsdag van de kaart verdwijnt.
Enkel de centrale bibliotheek in de Leiestraat in
Kortrijk heeft nog geen inleverbus. Dat komt
tegen de zomer in orde.
«Dienstverlening staat centraal voor ons. Inle-
verbussen bieden een groot gemak voor de tal-
rijke bibliotheekbezoekers», zegt schepen van
Cultuur Axel Ronse (N-VA). «Ideaal, voor wie de
openingsuren van de bib uit het oog verliest en
dringend uitgeleende materialen moet binnen-
brengen», zegt directeur-bibliothecaris Carol
Vanhoutte. Info: www.kortrijk.be/biblio-
theek/inleverbus. 

(LPS)

KORTRIJK
Handtassen, broeksriemen, gsm-
accessoires en herenhemden. Dat
troffen de politiezone Vlas en de
Cel Namaak van de FOD Economie
aan bij een inval in een handels-
zaak in het centrum van de stad.
Alles bleek namaak. De uitbater
was niet aan zijn proefstuk toe.

Het moet zijn dat er met namaak-
producten flink wat geld te verdie-
nen is, want ondanks het feit dat

hij zich eerder al schuldig maakte
aan dergelijke zaken, schrok de
uitbater er niet voor terug om zijn
activiteiten gewoon te hervatten.
Dat was niet zo slim, want door
zijn verleden werd de man in het
oog gehouden door de politie.Die
keek dan ook niet verrast op, toen
op 10 oktober een inspectie
plaatsvond in samenwerking met
de Cel Namaak van de FOD Econo-
mie. De winkel bulkte van de na-

maakproducten en werd verze-
geld. Eind januari werden alle in
beslag genomen goederen, in to-
taal 4.000 stuks, geïnventariseerd.
Het gaat om producten die merk-
namen dragen als Prada, Louis
Vuitton, Hermes ... Op de heren-
hemden prijkt het merk 7 Camicie.
Echte hemden van dat merk halen
in de handel makkelijk 125 euro
per stuk. De handelszaak is inmid-
dels weer vrijgegeven.  (VHS)

HARELBEKE
Twintiger terecht voor
verkrachting van 
15-jarige vriendin
Een 21-jarige man uit Harelbeke
moest zich maandag voor de Brug-
se strafrechter verantwoorden
voor de aanranding en verkrach-
ting van zijn toenmalige vriendin.
Het onderzoek ging van start, toen
de moeder van het slachtoffer op
23 juli 2018 naar de politie stapte.
Ze had kort voordien naaktfoto’s
en -filmpjes op de gsm van haar
dochter aangetroffen. Het meisje
uit Lichtervelde was op dat mo-
ment 15 jaar oud. Op de beelden
was ze samen met haar toenmalige
vriendje K.D. (21) uit Harelbeke te
zien. Volgens het slachtoffer ge-
beurde seks  tijdens hun zes maan-
den durende relatie  niet altijd met
haar toestemming. K.D. vraagt de
de vrijspraak voor de verkrachting.
«Mijn cliënt stelt dat alles mét we-
derzijdse toestemming gebeurde»,
stelde zijn advocate. Het openbaar
ministerie vorderde een voorwaar-
delijke celstraf. «Ik maak me zorgen
over de houding van de beklaag-
de», stelde de procureur. «Hij wen-
telt zich in een slachtofferrol.» Uit-
spraak op 2 maart. (SDVO)

WEVELGEM
Handtasdief
overmeesterd: vrouw
en baby ongedeerd
Een 22-jarige vrouw is zondag in
Wevelgem het slachtoffer gewor-
den van een handtasdief. Het slacht-
offer stond met haar baby te wach-
ten op de bus toen ze overvallen
werd door een 38-jarige fietser. Die
stopte en vroeg haar hoe laat het
was. Hij probeerde haar handtas en
telefoon te stelen, maar omstaan-
ders grepen hem vast en hielden
hem in bedwang tot de politie er
was. De man werd opgepakt en
meegenomen voor ondervraging.
Later zal hij zich moeten verant-
woorden voor poging diefstal met
geweld. Het slachtoffer bleef onge-
deerd, net als haar baby. (VHS/CMW)

4.000 namaakartikelen in beslag genomen
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Leiestreek

menten in de buurt waar je aan de Leie
iets kan drinken, met zicht op het water.
We hebben zelf ook al het terras aan het
André Demedtshuis, dat we als ge-
meente uitbaten, maar dat is enkel in de
zomermaanden. De locatie hier is ook
top, met aan de ene kant de Leie en aan
de andere kant de groene Leiemeander
die tot achter het kasteel van Ooigem
kronkelt. Het zal hier mooi vertoeven
zijn.»
Het initiatief komt van de jachtclub vzw
Ooigem Yacht Club Leiekanaal. «Ik heb
daar vorige legislatuur inderdaad mee
voor geijverd», zegt Rik Buyse, voorma-

lig schepen en ondervoorzitter van de
vzw Ooigem Yacht Club Leiekanaal. «Blij
dat de nodige subsidies binnen gehaald
werden en het project intussen ook ver-
gund werd.» Het is architect Jeroen Tack
uit Ooigem die het clubhuis mocht uit-
tekenen. «Een leuke opdracht», zegt
Tack. «Een mooi project, en dat in mijn
eigen gemeente, dat maakt het extra
leuk om te doen.»

Nog dit jaar open
Het investeringsbedrag dat voorzien
wordt, daar moeten we nog vaag over
blijven. «Op dit moment krijgen aanne-

mers nog de kans om hun beste prijs te
geven voor de realisatie van het pro-
ject», zegt Stevens. Het komt op een paar
honderd duizend euro, dat grotendeels
gesubsidieerd wordt door de Provincie.
De rest van het bedrag zal de vzw Ooi-
gem Yacht Club Leiekanaal op een ter-
mijn van 15 jaar terug betalen aan de ge-
meente.
Het is de jachtclub die zal instaan voor
de uitbating van de cafetaria en het on-
derhoud van het sanitair blok. «Intussen
hebben we daar al een uitbater voor ge-
vonden», zegt Buyse. «We willen graag
dit jaar nog open gaan.»

OOIGEM YACHT CLUB LEIEKANAAL KRIJGT GROEN LICHT VOOR BOUWPLANNEN

Jachthaven met cafetaria in aantocht

De jachthaven komt vlakbij het pomp-
station aan de drietrapsluis, op de plek
waar het kanaal Ooigem-Leie en de Leie
samenkomen. Er zullen een 20-tal bo-
ten kunnen aanmeren. Naast de jacht-
haven wordt een ‘clubhuis’ neergepoot,
een cafetaria waar zowel de mensen die
aanmeren met hun boot als de fietsers
of wandelaars die langs de Leie passeren
iets kunnen eten of drinken. Er komt
ook een sanitair deel dat opengesteld
wordt voor passanten.

Zicht op het water
«Dit zal echt een goeie zaak zijn voor
onze gemeente», zegt Stevens. «Er zijn
op dit moment niet zoveel etablisse-

De kogel is door de kerk:
Wielsbeke krijgt een
jachthaven. Naast die
jachthaven komt een
‘clubhuis’, een cafetaria
waar ook fietsers en
voetgangers even kun-
nen verpozen. «De loca-
tie daar is een prachtige
omgeving om even halt
te houden», zegt burge-
meester Jan Stevens
(CD&V). «Dit wordt on-
getwijfeld een trekpleis-
ter.»

JOYCE MESDAG

WIELSBEKE

Op de foto zie je het pompstation. Op de voorgrond liggen de pontons al klaar. Foto Gemeente Wielsbeke

Bron : Het Laatste Nieuws  - 4 februari 2020

Bron : Het Nieuwsblad - 10 februari 2020

MAANDAG 10 FEBRUARI 2020 KORTRIJK WAREGEM MENEN 3
BAVIKHOVE

Schoorsteenbrand 
in woning
In de Wagenmakersstraat in 
Bavikhove ontstond vrijdag-
avond een schoorsteenbrand. 
De brandweer had het vuur 
snel onder controle. De schade 
bleef beperkt. Er was enkel 
wat geurhinder.  (vkk)

KORTRIJK

Poging tot 
diefstal in woning
Dieven probeerden binnen te 
dringen in een woning in de 
Dronkaertstraat in Menen. De 
daders slaagden daar niet in. 
Er zijn praamsporen gevonden 
op de toegangsdeur.  (vkk)

MENEN

Eén rijbewijs 
ingetrokken
Zaterdagnamiddag hield de po-
litie van de zone Grensleie 
controles op alcohol en drugs. 
78 van de 79 bestuurders blie-
zen safe. Eén werd zijn rijbe-
wijs onmiddellijk ingetrokken. 
Een persoon reed ook zonder 
rijbewijs.  (vkk)

Afgelopen weekend werd An-
gelique I Van Hoorn (43) ge-
kroond tot prinses van de Kort-
rijkse Orde van de Vlasch’aard. 
Een opvallende beslissing, want
Angelique is afkomstig van het 
Nederlandse Breda, waar ze 
niet opgroeide met de carna-
valstraditie. 

 “Wat maakt het uit of ik Hol-

landse in Kortrijk ben? Via het 
carnaval kunnen we mensen 
doen bewegen. Ik wil een brug-
genbouwer zijn, tussen Belgi-
sche en Nederlandse carnava-
listen ook”, zegt Van Hoorn. 
“Het is een passie en ik zie het 
vooral als een manier om men-
sen samen te brengen. Laat car-
naval onze universele taal zijn. 
Ik heb een droom. Dat iedereen 
met elkaar praat, plezier 
maakt.” En dan bedoelt ze echt 
iedereen. Ook de doven. Angeli-
que volgde namelijk speciaal 
een cursus doventaal, die be-
taald werd door haar werkge-
ver, Mara van der Lans, de eige-
naar van een woningbureau. Zij 
kwam mee supporteren voor 
Angelique zaterdag. 

 “In Nederland kennen we het
systeem van persoonlijk ont-

wikkelingsplan. In overleg met 
de werknemer wordt een be-
drag besteed. Angelique kwam 
vragen of ze een cursus doven-
taal mocht volgen. Ik heb niet 
lang moeten nadenken. Ze is 
een fantastische werkneemster 
én de geknipte prinses.”

Carnaval op laag pitje

De pers uit Breda was mee
naar Kortrijk gereisd voor de 
aanstelling van Angelique I. De 
helft van de bomvolle histori-
sche schepenzaal in Kortrijk 
was gevuld met Nederlanders. 
Kortrijkzaan Dieter Haegheba-
ert was zelf drie keer prins van 
de orde, die veel slechthoren-
den telt. “Ik weet dat carnaval 
in Kortrijk eerder op een laag 
pitje staat. Angelique kan daar 

mee haar schouders onder ste-
ken. Ze zal dat met verve doen”, 
zegt Haeghebaert. 

“Carnaval verbindt de mensen
en zeker de doven die hier tal-
rijk aanwezig zijn. Dit is ook de 
bedoeling van ons stadsbe-
stuur”, zegt Kortrijks gemeen-
teraadsvoorzitter Wouter Al-
lijns (Team Burgemeester). 

Angelique Van Hoorn leerde doventaal om prinses van de Orde van de Vlasch’aard te worden

Nieuwe prinses Kortrijks 
carnaval komt uit… Nederland

Laat carnaval de universele 
taal zijn. Met deze slogan 
werd Angelique I aange-
steld als prinses carnaval in 
Kortrijk. Opvallend, aange-
zien ze van Nederland af-
komstig is en geen carna-
valsachtergrond had. Om te 
winnen leerde ze speciaal 
doventaal.

KORTRIJK 

Angelique I Van Hoorn (43) is de nieuwe
prinses van de Orde van de Vlasch’aard.

KRIS VANHEE

LO
H

ANGELIQUE VAN HOORN 
PRINSES ANGELIQUE  I

“Ik wil een 
bruggenbouwer zijn 
tussen Belgische en 
Nederlandse 
carnavalisten”

atlon bij de jeugd A. KVK Avel-
gem kreeg als kampioen in derde
provinciale de trofee sportploeg. 

Cindy Bauwens is de Avelgem-
se sportvrouw van het jaar. Zij 
werd wereldkampioen veldrij-
den in UCI Masters Women 44 
tot 49 jaar.  (pma)

De sportraad ontving 55 kandi-
daturen voor de categorieën be-
loftevolle jongere (-18 jaar), 
sportploeg, sportvrouw (+ 18 
jaar) en sportman (+ 18 jaar). 
Voor die laatste groep waren er 
drie kandidaturen, maar die wo-
gen voor de organisatie te licht 
zodat er geen sportman verko-
zen werd. “Ons reglement is mis-
schien te streng”, zegt Francky 
Platteau van de sportdienst. 
“Kandidaten moeten minstens 
provinciaal kampioen geworden 
zijn, dus krijgt niemand dit jaar 

Geen sportman van het jaar: “Reglement is te streng”
Afgelopen weekend deelde 
de sportraad de sportprij-
zen uit. Opvallend: dit jaar 
werd geen sportman van het 
jaar verkozen. Niemand vol-
deed aan de voorwaarden.

de trofee van sportman van het 
jaar. Misschien moeten we er 
over nadenken om de criteria 
aan te passen zodat we dit niet 
meer meemaken.” 

Lotte Vandekerckhove werd
beloftevolle jongere, als  Bel-
gisch Kampioen duatlon en tri-

AVELGEM 

In de andere categorieën 
waren wel telkens winnaars.

PM
A

Verenigingen verplicht om 
herbruikbare bekers te gebruiken

Alle organisatoren van evene-
menten, van schoolfeesten tot 
grote festivals, zijn in Kortrijk 
vanaf nu verplicht om deze duur-
zaam te organiseren. Daarom 
kunnen ze herbruikbare bekers 
ontlenen via het evenementenlo-
ket. Ben je een Kortrijkse organi-
satie en heb je minder dan 5.000 
bekers nodig voor je activiteit op 
Kortrijks grondgebied, dan kan je 
herbruikbare bekers gratis ontle-
nen. Je betaalt enkel de vergoe-

ding voor de professionele reini-
ging (0,075 euro per beker). 
“Dankzij deze maatregel vermij-
den we een gigantische berg plas-
tic bekers”, zegt schepen van kli-
maat Bert Herrewyn (SP.A). “On-
ze CO2-uitstoot daalt 
daarenboven door minder afval-
transport en -verbranding.”

Om duurzaam te werk te gaan
kocht de stad vorig jaar 25.000 
herbruikbare bekers aan. Die 
werden onder meer getest tijdens
Sinksen. Organisaties van meer 
dan 5.000 bekers kunnen ook in-
tekenen op een raamcontract dat 
de stad onderhandelde.

 Vorig jaar adviseerde het Kort-
rijkse evenementenloket 1.475 
evenementen.  (vkk)

Kortrijkse verenigingen wor-
den verplicht herbruikbare 
bekers te gebruiken in Kort-
rijk. De stad biedt die nu aan 
via het evenementenloket.

KORTRIJK 

Tijdens de gemeenteraad van
Deerlijk heeft gemeenteraads-
lid Sophie Mespreuve (onaf-
hankelijk) het voorstel gedaan
om in Deerlijk een ‘parkeer- en
zorgsticker’ in te voeren. “Met
die sticker kunnen bewoners la-
ten weten dat zorgverleners
even voor de garage of op de op-
rit mogen parkeren terwijl ze
een patiënt verzorgen”, aldus
het raadslid. “Zorgverleners
hebben vaak moeite om een
parkeerplaats te vinden. In
sommige centrumstraten is er
soms helemaal geen plaats om
reglementair te parkeren. Daar-
om is het zeker noodzakelijk dat
zo’n sticker wordt ingevoerd in
Deerlijk, zoals al in een aantal
andere steden en gemeenten
wordt gedaan.” De meerderheid
beloofde om het voorstel verder
te onderzoeken.   (eva)

DEERLIJK 

Raadslid vraagt 
‘parkeer- en 
zorgsticker’ in te voeren



Bron : Imog Facebook campagne waaivuil - 21 januari en 9 februari 2020

Bron : Imog website campagne waaivuil -  9 februari 2020







Bron : VIL infoblad - februari 2020
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GENT
Al 150 Gentse
winkels in één
cadeaubon
Op zoek naar een perfect cadeau?
Eigenlijk kan je met één bon half
Gent cadeau doen. De ontvanger
zal zeker zijn gading vinden, want
de Cadeaubon Gent verzamelt nu
al 150 handelaars.
Cadeaubon Gent werd 3 jaar gele-
den opgestart. Het is een soort
stadsbon, geldig bij heel wat lokale
handelaars. Bij de start waren er 70
deelnemende zaken, maar dat
aantal blijft toenemen. Vandaag
zijn er zelfs al 150 winkels waar de
Cadeaubon Gent geldig is.
«Er is voor elk wat wils», zegt Yordy
Eelen, de CEO van Unigift, het be-
drijf achter Cadeaubon Gent. «Je
hebt de klassiekers in mode, resto,
design en wellness, maar daar-
naast kan je er ook mee naar cine-
ma Sphinx, gaan e-karten of naar
een escape room. En we blijven uit-
kijken naar karaktervolle zaken die
mee in het systeem willen stap-
pen.»
Madam Bakster, van de gezonde
taarten en dessert, was de 150ste
die intekende op Cadeaubon Gent.
«Ik was direct gewonnen voor het
idee», zegt Laura Verhulst. «Het
was voor mij duidelijk dat het lokale
aspect van Cadeaubon Gent per-
fect aansluit bij duurzaam en lokaal
werken, wat voor mij heel belang-
rijk is. Ik denk dat we met Madam
Bakster de perfecte aanvulling
kunnen zijn op de ruime keuze die
er al was.» Alle info op de website
van Cadeaubon Gent (VDS)

MERELBEKE
Davy en Eliene zijn
Prins en Adjudant
Carnaval 
In een overvolle zaal de Gnirk in
Merelbeke werden Davy Sleeu-
waert en Eliene De Vuyst zaterdag-
avond verkozen tot Prins en Adju-
dant Carnaval 2020.
Davy Sleewaert (35) is lid van De
Triangeleers. Hij is Realtime Coör-
dinator Tractie bij Lineas en doet
het beheer van locomotieven voor
het goederenbedrijf van de NMBS.
Zijn eerste carnavalsstappen zette
hij in Wetteren, maar is ondertus-
sen 19 jaar trouw lid van de Triange-
leers. Als hofdame koos Davy voor
zijn nicht Eliene De Vuyst (25). Zij is
afkomstig uit een echte carnavals-
familie. Haar moeder was al twee
keer prinses van Wetteren.  
Het duo haalde het van Kwenen-
bossers Gilles Charle (22) en zijn
beste vriend Bram Vandevyver
(22). Gilles is al elf jaar lid van de
Kwenenbossers. Brams vader is
schatbewaarder bij vzw Karnaval-
comité Merelbeke en was ook prins
in ‘94. De 54ste carnavalstoet trekt
op 22 maart door Merelbeke. (DVL)

MELLE
GO! Gent stelt hele
scholenaanbod voor
op GO Explore
In de Tuinbouwschool in Melle stel-
den alle 33 scholen van de Gentse
GO! Scholengroep hun werking
voor. GO! Explore lokte zaterdag
honderden ouders met hun toe-
komstige studenten voor het mid-
delbare onderwijs.
Ongeveer 2 maanden voor de start
van de aanmeldingsprocedure voor
de inschrijving in Gentse secundai-
re scholen konden gezinnen met
kinderen van het zesde leerjaar te-
recht op de unieke scholenbeurs. Zij
moeten nu reeds een school en stu-
dierichting kiezen voor het eerste
middelbaar en zich hiervoor cen-
traal aanmelden. Zaterdag konden
ze alvast kennismaken met de stu-
dierichtingen van de 33 scholen van
het gemeenschapsonderwijs in het
Gentse. 
«Het is leuk om rond te snuisteren
in de verschillende richtingen. Er
zijn zelfs studiekeuzes waar we het
bestaan niet van afwisten», lacht
een mama. De scholen reageerden
alvast enthousiast op het nieuwe
initiatief. «Leerlingen staan im-
mers voor een van de belangrijkste
beslissingen voor hun toekomst.» 

(DVL)

Vanaf zaterdag kon het grote
publiek de langverwachte ten-
toonstelling ‘Van Eyck, een op-
tische illusie’ bezoeken in het
MSK. Dat bracht uiteraard volk
op de been, maar een over-
rompeling was er niet. Dat
komt ook door de uitmunten-
de, praktische organisatie.

‘OMG Van Eyck was here’. Er
wordt al maanden mee om
onze oren geslagen, en zater-
dag was het eindelijk zover. De
tentoonstelling in het MSK is
geopend, en ook de Van Eyck-
shop onder het Belfort is open.

Aan het MSK was er veel bewe-
ging, maar van een wachtrij
was geen sprake. De tentoon-
stelling is  zo georganiseerd dat
iedereen die vooraf een ticket
koopt, meteen ook een startuur
krijgt toegewezen. Hoe lang je
in het museum blijft, doet er
niet toe, maar je mag wel alleen
binnen op het vooraf gekozen
tijdstip. Om de 20 minuten mag
er een groep van maximum
100 personen binnen. Een ge-
middeld bezoek aan het MSK
duurt anderhalf uur. 
Heel wat bezoekers trokken na
het museum ook nog richting
centrum. In de Sint-Baafska-
thedraal staat immers ook nog

steeds een gedeelte van het
wonderbaarlijke veelluik van
de gebroeders Van Eyck. Vele
bezoekers vinden het jammer
dat de triptiek niet in zijn ge-
heel te bewonderen is. Buiten
dat, zijn er alleen maar lovende
woorden over de pracht van
Van Eyck.
Het MSK is - specifiek voor Van
Eyck - op maandag- , vrijdag-
en zaterdagavond open tot 23
uur. Voor die latere uren zijn
nog niet zoveel tickets ver-
kocht. Tickets kosten 25 euro.
Een ticket aan de balie kopen
kan ook, maar dat kost dan 28
euro. De tentoonstelling loopt
nog tot 30 april. (VDS)

GENT

Bezoekers wachten netjes op hun startuur. Foto VDS

Geen overrompeling voor Van Eyck, wel gezellig druk in MSK

WETTEREN
Ruim 300 supporters, 16 goals en
2.000 euro voor goed doel in
voetbalderby van Wetterse cafés
In Sporthal De Warande in Wetteren daagden zater-
dagavond ruim 300 supporters op voor ‘Dé voetbalder-
by’ van de Wetterse caféploegen tussen De Beurs en
Den Eeminck. De match leverde 16 doelpunten en vooral
2.000 euro op voor het G-Voetbal. De Beurs, die de partij
verloor, heeft al een terugmatch aangekondigd in 2021.
Cafébazen Mattias en Steven daagden elkaar uit voor
een sportief onderonsje om voor eens en altijd uit te ma-
ken welke klanten het best uit de voeten kunnen. In De
Warande daagden zo’n 300 supporterende klanten op.
«Meer dan op een thuismatch van ons eigen RFC Wette-
ren», lacht RFC-voorzitter Walter De Craecker.
Het resultaat was een match op het scherp van de snee
waarbij elke ploeg haar beste klanten in de strijd gooide.
Ongeacht of ze konden voetballen of niet. Bij de rust
stond De Beurs al met forfaitcijfers in het krijt. Maar de
gemengde ploeg van Mattias herpakte zich en kwam
tot 6-3 terug in een hoogstaande pot voetbal met laag-
hangende bierbuikjes. Uiteindelijk verloor De Beurs met
11-5. Maar er komt een revanchematch.  Het uiteindelij-
ke doel was geld inzamelen voor het G-Voetbal voor
mensen met een beperking. Met de verkoop van steun-
kaarten, sponsors en de wedstrijdbal en de verkoop van
hotdogs tijdens de match werd 2.000 euro opgehaald.
En deelnemen blijft belangrijker dan winnen. (DVL)

Na het overlijden van Elisabeth De
Proost op 25 januari, is de Gentse
Mariette Bouverne nu officieel de
oudste levende Belg. Bouverne
werd op kerstdag 111 jaar. Ze ver-
blijft in het woonzorgcentrum Zil-
versterre. Haar voorgangster, Eli-
sabeth De Proost, werd net geen
112. De oudste mannelijk Belg is

momenteel de Waal Sylvain Vallée.
Hij is ‘slechts’ 107.  Het is niet de
eerste keer dat een Gentse de oud-
ste Belg is. Tot eind 2017 hadden
we Fernande De Raeve, die ook 111
werd, tot april 2015 was dat Anna
De Guchtenaere, die net geen 111
werd. En nu is Mariette Bouverne
dus de oudste levende Belg. Sinds

januari 2019 was ze al de oudste
Gentse. Ze werd geboren in de
Gentse Dampoortwijk. Haar lage-
re school volgde ze in het Frans.
Mariette werd secretaresse en
ging bij een notaris werken. Haar
huwelijk met Albertus Dekens
bleef kinderloos, en Mariette is al
weduwe sinds 1960. Tot haar 95ste
woonde ze alleen, op een apparte-
ment in de buurt van de Blaar-
meersen. Daarna verhuisde ze
naar WZC  Zilversterre.
Mariette  is erg op haar privacy ge-
steld. Op haar 111de verjaardag op
kerstdag 2019 wilde ze  niet in de
krant. Ze bleef heel lang erg ge-
zond. Lezen was haar favoriete be-
zigheid, en tot haar 108ste bezocht
ze  nog musea. Ze was toen nog
steeds geabonneerd op National
Geographic en Paris Match. Na
haar 100ste startte ze  een nieuwe
hobby, boetseren. Net voor haar
109de verjaardag brak ze een rug-
genwervel, maar dat herstelde
quasi volledig. Voor de rest is van
haar geweten dat katten haar lie-
velingsdieren zijn en dat ze ouder
worden maar niks vindt. (VDS)

GENT

Mariette Bouverne in de zomer van 2019. Ze woont samen met
haar vogel Chico in rusthuis  Zilversterre in Gent. Photo News

Mariette Bouverne - 111 jaar en 38 dagen - is oudste levende Belg

het grofvuil geschorst, en dat op vraag
van OVAM. «Dat komt omdat we het in-
zamelen van grofvuil op de recyclage-
parken pas vanaf 2022 betalend willen
maken», legt Van Braeckevelt uit. «Maar
volgens OVAM moet dat ook al dit jaar.
Alleen, we kunnen dat technisch hele-
maal niet. Nu mag elke Gentenaar 12
keer per jaar gratis naar het recyclage-
park. Om ervoor te zorgen dat specifiek
het grofvuil daar tegen betaling kan
worden afgeleverd, zijn heel wat tech-
nische ingrepen nodig. We hebben het
geld daarvoor klaar, maar dat is niet op
5 minuten geregeld, natuurlijk. Het gaat
trouwens enkel om grofvuil, voor al het
andere afval kan de Gentenaar nog

steeds 12 keer per jaar gratis op het re-
cyclagepark terecht.»

Overleg
Intussen kwam er een overleg met
OVAM, Ivago, de stad Gent en de ge-
meente Destelbergen, die met hetzelfde
probleem kampt. Er werd uitgelegd dat
het uitstel van betaling op recyclagepar-
ken niet principieel is, maar puur tech-
nisch. «Het was een goed gesprek», zegt
Van Braeckevelt. «OVAM bekijkt nu in
welke mate onze argumenten valabel
zijn en hoe we een mogelijke afspraak
hierover formeel kunnen maken. Ik
hoop, en ga ervan uit, dat dit lukt. We
willen tenslotte allemaal hetzelfde: een

proper Gent.»
De stad wil  de volledige recyclagepar-
ken herinrichten, niet enkel met weeg-
schalen voor grofvuil. «We willen de af-
valstromen zuiverder. Daarom zal er
meer personeel komen in de parken,
om te helpen waar nodig en om toezicht
te houden. Een houten deur met een
raam in mag niet meer bij het glas te-
rechtkomen, om maar iets te zeggen.»
Van Braeckevelt zegt  geen extra inkom-
sten te verwachten door het betalend
grofvuil. «Ik ga ervan uit dat afval glo-
baal gezien niet meer gaat kosten. Hoe
laagdrempeliger een recyclagepark is,
hoe kleiner de kans op sluikstorten.
Want dat blijft een probleem in Gent.»

STAD HOOPT OP UITSTEL VOOR BETALEND MAKEN VAN GROFVUIL IN RECYCLAGEPARKEN

«We zijn er technisch niet klaar voor»

Nog tot 1 april wordt grofvuil gratis aan
huis opgehaald, maar daarna mag het
niet meer, van OVAM (Openbare Vlaam-
se AfvalstoffenMaatschappij). Vanaf
dan zal je moeten betalen als je je grof-
vuil aan huis laat ophalen. Ook als het
mobiel recyclagepark deze zomer
wordt ingevoerd, zal grofvuil daar beta-
lend zijn. «Het is met gezonde tegenzin
dat we die regel invoeren, maar we zijn
wettelijk verplicht», zegt bevoegd sche-
pen Bram Van Braeckevelt. «Wij vinden
het verplicht betalend maken van grof-
vuil niet evident in een grootstedelijke
context, waar sluikstort nog steeds een
probleem is.»
Toch heeft de gouverneur het nieuwe
Gentse reglement rond de betaling van

De ophaling van het
grofvuil wordt vanaf 1
april betalend, maar op
de recyclageparken wil-
de Gent pas in 2022 het
grofvuil betalend ma-
ken. Daarover is er nu
discussie met OVAM. Zij
eisen dat ook in recycla-
geparken al dit jaar een
betaalregeling wordt in-
gevoerd. « We zijn er
technisch niet klaar
voor», zegt schepen
Bram Van Braeckevelt.

SABINE VAN DAMME

GENT

OVAM wil dat het grofvuil op recyclageparken nu al betalend wordt, en niet in 2022, zoals Gent wil doen. Foto De Bock
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